
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 2 juli 2007 
 
07-07-01 Opening en mededelingen 

De voorzitter staat er bij stil dat deze commissie in trouwzaal/commissiekamer in 
het gemeentehuis als eerste vergadert.  

 
07-07-02 Vaststelling verslag van 11 juni 2007 

Aanpassen onder 07-05-07 "De heer Kwint vraagt naar het advies van de politie" 
i.p.v. 'politiek'. 
Aanpassen onder 07-05-10 "De heer Harren" i.p.v. 'Witte'. 
        actiepunt A. Jongsma 
Met deze aanpassingen worden de notulen vastgesteld. 

 
07-07-03 Actieve informatie vanuit het college / WGR 

Overeenkomstig de afspraak bij de algemene beschouwingen wordt de notitie van 
het regionaal overleg in de leeskamer ter inzage gelegd.  
        actiepunt H. ter Heegde 

07-07-04 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
07-07-05 Toelichting op Bijlage C: Openstaande aanbevelingen voorgaande jaren 
  De heer B. Roeleveld (concerncontroller) geeft een toelichting op de notitie.  

De commissie is positief ten aanzien van de vermindering van het aantal 
verbeterpunten en de leesbaarheid van de notitie. 
De voorzitter geeft aan dat de commissie deze toelichting eens per jaar mag 
verwachten.  

 
07-07-06 Financiële voortgang Gembipark 

De heer S. Boonstra (projectbegeleider) geeft een overzicht van de financiële 
stand van zaken rondom dit project. De commissie heeft geen aanvullende 
vragen. 
In de separaat bijgevoegde notitie vraagt het college om extra investeringen tot 
een bedrag van € 80.000,-- te mogen doen. Dit onder meer om voorzieningen te 
treffen in het kader van brandveiligheid van de publieksruimten van het 
gemeentehuis, zodat grote groepen mensen (tot 740) kunnen worden ontvangen.   
De commissie stemt in met het voorstel. 
 
Fractie Burgerbelang geeft aan niet bij de navolgende besloten vergadering van 
de commissie Middelen aanwezig te zijn. Op een vraag van de heer Dijkstra 
antwoordt de heer Ter Heegde dat op de ontvangen stukken voor die vergadering 
het predicaat 'geheim' ligt.  
 

07-07-07 Burap 1 
De door de commissie naar voren gebrachte vragen worden voldoende 
beantwoord.  
Op blz. 13 worden niet gerealiseerde bezuinigingen vermeld. In de voorjaarsnota 
staat daarover een uitgebreide toelichting. In de volgende vergadering wordt dit 
onderdeel een bespreekpunt. De H.O.P. wil daarbij ondermeer geïnformeerd 
worden waarom vanuit de organisatie destijds voorstellen tot bezuiniging werden 
aangedragen die niet uitvoerbaar blijken te zijn.     actiepunt H. v.d. Heiligenberg 

  
07-07-09 Begrotingswijzigingen 
  Betreft geen raadsvoorstel, maar een stuk ter kennisname. 

De VVD wil graag een overzicht van de verdeling qua tijd over de taakonderdelen 
van de BOA. De wethouder zal het overzicht toesturen. 

       actiepunt H. v.d. Heiligenberg 
 



07-07-08 Raadsvoorstel Citymarketing 
  Wethouder H. van de Heiligenberg ligt het voorstel toe.  

De commissie geeft ten eerste aan dat zij de notitie niet helder vindt. Het is 
onduidelijk, niet concreet en niet consistent qua gebruikte termen, zoals 
'gemeentehuis' en 'stadhuis'.  
De commissie geeft vervolgens aan dat zij een duidelijke doelstelling mist en het 
gevoel heeft dat haar gedachtegang over citymarketing niet op alle punten 
overeenkomt met die van de wethouder. Wel is er overeenstemming over de 
formulering van de actiepunten genoemd onder het tweede punt van het 
conceptraadsvoorstel.  

   
De wethouder geeft aan de gevoelens van de commissie mee te nemen in het 
definitieve raadsvoorstel dat als bespreekstuk voor de komende raadsvergadering 
kan worden geagendeerd.  
In het bijbehorende conceptraadsbesluit vervalt daarin het eerste punt (De inhoud 
van het...) en wordt het laatste punt (Na 2 jaar bezien ..) aangepast in 'Medio 2009 
wordt bezien of voortzetting nodig is'.    actiepunt H. v.d. Heiligenberg 

 
07-07-10 Rondvraag en sluiting 

Burgerbelang: Het jaarverslag van de commissie voor bezwaarschriften ligt ter 
inzage. De fractie wil graag inzicht in wat voor soort zaken aan de orde zijn 
geweest, met name die bij de nationale ombudsman en wat het college 
vervolgens doet met de adviezen.  
De heer Ter Heegde geeft aan dat het rapport van de nationale  ombudsman ter 
inzage wordt gelegd.     actiepunt H. ter Heegde 

   
De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur. 
 


